
 

6公里隊際盃報名表 
6KM Team Challenge Enrolment Form 

 

 
參加6公里個人組之餘亦可組隊參加6公里隊際挑戰賽，無須額外費用。 
Participants can team up with friend member who has successfully enrolled “CP Eggnergy Run 2018” 6km individual categories 
without extra fee.  
 

(請選擇合適的組別。Please choose category.) 

 

 6公里隊際挑戰賽 6KM Team Challenge:  

6人為一隊，䷥成䷦以首5名完成賽事的隊員時間䷥和決定。 

Each team has 6 members. Result will be determined by the total time of the first 5 team members. 

 

請立即與成≇報名參≈比賽的朋⍳組隊，並填妥家庭挑戰賽報名表於2018年12月7日或之前傳真至2117 0023 或電郵至

eggrun@sportsoho.com。6公里隊際盃 冠，亞⍲季軍隊伍均可以獲得獎盃⍲獎牌。歡迎各位踴躍參≈！ 

Participants can team up with friend member who has successfully enrolled “CP Eggnergy Run 2018” 6km individual 

categories. Please download and fill in the registration form and return by fax 2117 0023 or email to eggrun@sportsoho.com on or 

before 7th December 2018. The Champion, 1st runner up and 2nd runner up of 6KM Team Challenge will be awarded Trophy and 

Medals. 

 

隊伍名稱 Team Name:        

 

隊長 Captain:         報名參考編號 Application ID (    ) 

 
隊員 Team Member 1:      報名參考編號 Application ID (    ) 

 

隊員 Team Member 2:      報名參考編號 Application ID (    ) 

 
隊員 Team Member 3:       報名參考編號 Application ID (    ) 

 
隊員 Team Member 4:      報名參考編號 Application ID (    ) 

 

隊員 Team Member 5:      報名參考編號 Application ID (    ) 

 
隊員 Team Member 6:       報名參考編號 Application ID (    ) 

 

報名參考編號 Application ID (e.g. cpeggrun_123456) 

 

 


